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RIN extra leslokalen 58840-2019:

We hebben de RIN met belangstelling gelezen en zijn verbaasd over het feit en de 
move die GOO maakt, n.l. van 2 naar 1 extra leslokaal.
Welke conclusies moet je hieruit trekken?
Dat er slechts behoefte is aan één extra leslokaal ten behoeve van het geven van onderwijs.

Waarop is deze actie van GOO gebaseerd?
Stichting GOO heeft zelf een herberekening gemaakt van haar eigen leerlingenprognose en 
op basis daarvan geconcludeerd dat zij maar 1 extra leslokaal nodig heeft voor onderwijs
en daarnaast 1 lokaal voor de kinderopvang. Van dit laatstgenoemd lokaal draagt zij zelf de 
kosten. 

In hoeverre past dit in het raadsbesluit?
Helemaal. De gemeenteraad heeft op 18 april jl. besloten om 2 leslokalen op basis van 
feitelijke kosten te willen financieren. In het raadsbesluit is er niet direct een bedrag 
gekoppeld. De gemeenteraad heeft besloten om de dekking te voorzien in de kadernota 
2020. Daar zijn dan ook de kosten in opgenomen. 


